
P R O T O K Ó Ł   Nr 4/24

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej 

w dniu 14 października 2024 r.

Miejsce  obrad:  sala  konferencyjna  Urzędu  Miejskiego  w  Czarnej  Białostockiej  przy  
ul. Torowej 14A.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Paulina Miłkowska – Przewodnicząca Komisji,

2) Elżbieta Glińska – członek Komisji,

3) Paweł Mróz – członek Komisji,

4) Ewa Zglejszewska – członek Komisji,

5) Jacek Chrulski – Burmistrz Czarnej Białostockiej, 

6) 4 przedstawicieli przedsiębiorstw (wszyscy wpisali się na listę obecności).

Ad. 1)

Obradom  przewodniczyła  radna  Paulina  Miłkowska,  Przewodnicząca  Komisji  Skarg,
Wniosków  i  Petycji.  Powitała  wszystkich  przybyłych  na  posiedzenie,  stwierdziła
prawomocność obrad i przedstawiła porządek obrad. 

Wniosków i uwag do porządku obrad nie było.

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie  prośby  Stowarzyszenia  Kocie  Ranczo,  z  dnia  25  września  2024  r.  
o  zabezpieczenie  dodatkowych  środków  finansowych  w  budżecie  Gminy  Czarna
Białostocka na 2025 rok.

3. Rozpatrzenie dwóch petycji Przedsiębiorców działających w branży transportowej z dnia
1 października 2024 r. w sprawie obniżenia podatku od środków transportowych na 2025
rok.

4. Sprawy różne (sprawy bieżące, korespondencja, oświadczenia i komunikaty). 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 2) 

Komisja  rozpatrzyła  prośbę Stowarzyszenia „Kocie Ranczo”,  z dnia 25 września 2024 r.  
o zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych w budżecie Gminy Czarna Białostocka
na 2025 rok. Po analizie wszystkich faktów Komisja stwierdziła, iż Gmina wywiązuje się  
z porozumienia z dnia 2 stycznia 2024 r. zawartego pomiędzy Gminą Czarna Białostocka,  
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a Stowarzyszeniem „Kocie Ranczo” na rok 2024. Od stycznia do 30 września 2024 r. Gmina
wydała na wyłapywanie/odławianie, usługi weterynaryjne, dokarmianie - kwotę 105.289,62 zł
i  nie  przewiduje  zatrudnienia  kogokolwiek  dla  stowarzyszenia.  Gmina  nie  oddelegowuje
swoich pracowników do prac w żadnych stowarzyszeniach działających na terenie  gminy,
więc Kocie Ranczo nie może stanowić wyjątku. 

Komisja jednogłośnie uznała prośbę za niezasadną (za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się -
0).

Ad. 3) 

Komisja  zapoznała  się  z  petycją  z  dnia  1  października  2024  r.  o  obniżenie  podatku  
od środków transportowych na 2025 rok,  którą przewoźnicy złożyli  dwukrotnie.  Pierwsza
wpłynęła  w  dniu  1  października  br.  i  zawierała  poparcie  4  firm.  Druga  -  w  dniu  
2 października br. i zawierała poparcie 10 przedsiębiorców prowadzących firmy transportowe.
W  posiedzeniu  Komisji  uczestniczyli  Wnioskodawcy.  Przybyli  przedstawiciele  firm
przedstawili  swoją  sytuację,  argumenty  i  prośbę  o  obniżenie  stawek  podatku  
od transportu do kwoty minimalnej. Po dyskusji, Komisja zdecydowała, iż przedstawi Radzie
Miejskiej  stanowisko przewoźników przy uchwalaniu budżetu na rok 2025. Co do stawek
podatku  od  środków  transportowych,  Komisja  do  tematu  powróci,  gdy  tylko  zostaną
obwieszczone przez Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej minimalne stawki.

Ad. 4)

W punkcie „Sprawy różne” żadnych wniosków i problemów nie zgłoszono.

Ad. 5) 

W  związku  z  wyczerpaniem  się  porządku  obrad  Przewodnicząca  Komisji  zamknęła
posiedzenie i podziękowała wszystkim za przybycie.

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

1) Paulina Miłkowska ………………….………………….….....

2) Elżbieta Glińska ………………………………………………

3) Paweł Mróz ………………………...……….…………..….....

4) Ewa Zglejszewska …………………………………….……...

W załączeniu do protokołu:
 lista obecności na posiedzeniu
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